



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងមុខងារសាធារណៈ

លិខិតអបអរសាទរ

សូមគោរពជូន

សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ ហ៊ុន សែន នាយករដ្ឋមន្ត្រី នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ នាយករដ្ឋមន្ត្រីជាធិការពេញវិសាលភាពខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត!

ខ្ញុំ និងថ្នាក់ដឹកនាំ ព្រមទាំងមន្ត្រីរាជការ នៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ សូមសម្តែងនូវអំណរសាទរយ៉ាងក្លៀក្លាបំផុត ប្រកបដោយកិត្តិយសក្រៃលែងចំពោះ **សម្តេចតេជោនាយករដ្ឋមន្ត្រី** ក្នុងឱកាសដែល **សម្តេច** ទទួលបាន "មេដាយមរតកអូឡាំពិកអន្តរជាតិ" ដែលជាមេដាយខ្ពង់ខ្ពស់បំផុតរបស់ចលនាអូឡាំពិកអន្តរជាតិ ពីគណៈកម្មាធិការអូឡាំពិកអន្តរជាតិ (IOC) កាលពីថ្ងៃទី០៥ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០២៣ ដែលនេះ គឺជាមហាកិត្តិយសរបស់ជាតិនិងប្រជាជនកម្ពុជាទាំងមូលផងដែរ។

ការប្រគល់មេដាយថ្នាក់ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុតពីគណៈកម្មាធិការអូឡាំពិកអន្តរជាតិនូវមេដាយមរតកអូឡាំពិកអន្តរជាតិ ជូនចំពោះ **សម្តេចតេជោ** គឺជាសក្ខីភាពបញ្ជាក់យ៉ាងច្បាស់អំពីគុណបំណាច់ ក៏ដូចជាស្មារតី ការលះបង់ដ៏ធំធេងជាច្រើន ទឹកចិត្តល្អ ប្រពៃថ្លៃថ្លា និងមានតម្លៃជាសកលប្រកបដោយមហាកិត្តិយស ដែល **សម្តេចតេជោ** បានដឹកនាំនិងការពារសន្តិភាព លើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ច និងវឌ្ឍនភាពសង្គមជាតិ ជំរុញ គាំទ្រ និងលើកស្ទួយវិស័យកីឡា ក៏ដូចជាការពង្រឹងចលនាអូឡាំពិកជាតិ និងចលនាអូឡាំពិកអន្តរជាតិ លើកកម្ពស់ការរីកចម្រើននៃវិស័យកីឡា និងសុខដុមនីយកម្មជាមួយបណ្តាប្រទេសជាមិត្តក្នុងតំបន់ និងពិភពលោក។ ជាក់ស្តែង សមិទ្ធផលដ៏ច្រើនអនេកក្រោមមគ្គុទ្ទេសក៍ភាពដ៏ប៉ិនប្រសប់របស់ **សម្តេចតេជោ** ជាពិសេស ក្នុងកាលៈទេសៈដែលគ្រប់ប្រទេសទាំងអស់នៅលើពិភពលោកជួបការលំបាកបំផុតដោយសារវិបត្តិកូវីដ១៩ **សម្តេច** បានដឹកនាំក្នុងការប្រយុទ្ធជ្នះកូវីដ១៩ ដឹកនាំសហការនៅគ្រប់ដំណាក់កាល នាំកម្ពុជាមកវិញនូវប្រក្រតីភាព សកម្មភាពសង្គម សេដ្ឋកិច្ច ហេតុយើងអាចប្រារព្ធពិធីយ៉ាងមហោឡារិកជាប្រវត្តិសាស្ត្រនៃព្រឹត្តិការណ៍ស៊ីហ្គេម លើកទី៣២ (32nd SEA GAMES) ក្រោមបរិយាកាសពោរពេញដោយសន្តិភាពដូចពេលនេះ។

ធ្វើកក្នុងឱកាសដ៏ប្រសើរថ្ងៃថ្លានេះ យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នាសូមលើកហត្ថប្រណម្យ បួងសួងដល់វត្តស័ក្តិសិទ្ធិទាំងអស់ក្នុងលោក តេជះបារមីគ្រប់ទិសទី ព្រមទាំងទៅតាមរូបរាងដ៏ ឆ្លាតវៃនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា សូមជួយប្រោះព្រំ ថែរក្សាការពារ **សម្តេចតេជោ** និង **សម្តេចកិត្តិព្រឹទ្ធសន្និសីទ** ព្រមទាំង **មន្ត្រី មន្ត្រី ចៅប្រុស ចៅស្រី** សូមមានសុខភាពល្អបរិបូណ៌ ជន្មាយុយើងយូរ ព្រមទាំងទទួលបានសព្វសុខការពេជ័យ សិរីសួស្តី ជ័យមង្គល បុណ្យសុខគ្រប់ប្រការ និងសមប្រកបតែនឹងព្រះពុទ្ធពរទាំងបួនប្រការ គឺអាយុ វណ្ណៈ សុខៈ ពលៈ កុំបីឃ្លៀងឃ្លាតឡើយ។

សូម **សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ នាយករដ្ឋមន្ត្រី** នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា មេត្តាទទួលនូវសេចក្តីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ និងកក្កិភាពដ៏ស្មោះស្ម័គ្របំផុតពីយើងខ្ញុំ។

ថ្ងៃសុក្រ ១៣ ខែ វិសាខ ឆ្នាំថោះ បញ្ចស័ក ព.ស. ២៥៦៧
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ០៥ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០២៣

អំណរចម្រើនដ៏កិត្តិយសមន្ត្រីរាជការនៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ



ថ្កុំ សុខា